
Милорад Додик: После разговора са кинеским партнерима сам оптимиста по питању пројекта термоелектране Гацко и аутопута Бањалука-Гламоч
четвртак, 18 децембар 2014 17:15

БАЊАЛУКА - Председник Републике Српске Милорад Додик, после разговора са
кинеским партнерима у Београду, велики је оптимиста када је реч о реализацији
пројеката термоелектрана (ТЕ) Гацко и аутопута од Бањалуке према Гламочу, значајних
за РС.

  

  

"Оптимиста сам да ћемо, како нам динамика то буде дозвољавала, ући у различите фазе
уговарања и у наредних годину дана доћи до уговора о изградњи аутопута
Бањалука-Гламоч, а након годину - годину и по дана и до уговора о изградњи ТЕ Гацко",
рекао је новинарима Додик после разговара са кинеским партнерима у оквиру самита
Кине са земљама средње и источне Европе.

  

Он је истакао да је за аутопут од Бањалуке према Гламочу већ потписан меморандум
који подразумева да кинески партнери ураде студију изводљивости и пројекте, а касније
да се уђе у детаље договарања, пренели су бањалучки медији.

  

Председник Српске истиче да су отпочели и разговори о пројекту изградње ТЕ Гацко
јер је она, како је рекао, сада ослобођена одређених терета из прошлости.

  

За градњу ТЕ Гацко траже се партнери за градњу по систему "кључ у руке", што
несумњиво упућује на партнере из Кине јер су се показали као веома добри и у
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изградњи ТЕ Станари, рекао је Додик.

  

Додик каже да ће се састати са још неким представницима кинеских компанија које су
заинтересоване за индустријске погоне РС.

  

(Танјуг)
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